
 

KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI HOOLEKOGU ISTUNGI 

PROTOKOLL nr 2 

 

 

Kohtla-Järve         28.08.2015 

 

 

Algus: 17.15 

Lõpp: 18.00 

Esimees: Gennadi Bessan 

Sekretär: Ludmilla Teperik 

 

Võtsid osa: R.Ivanova, I.Aro, L.Teperik, I.Košelev, G.Bessan,  J. Pavlova, N. Pavlenkova, 

I.Maharramova 

 

Puudusid: 2 liiget (J. Ušakova, N.Lukovskaja) 

 

Kutsutud: Valentina Kutuzova – põhikooli direktor 

 

Päevakord:  

1. Klasside täitumus 2015/16.õ.a. 

2. Pikapäevarühmas käivate õpilaste toitlustamisest 

 

 

1. Esimese küsimuse kandis ette Valentina Kutuzova, kooli direktor, kes rääkis klasside 

täitumusest. Seadusega on lubatud põhikooli klasside täituvuse piirnormiks 24 õpilast, kuid 

meil on klassid kus on rohkem kui 24 last. Loa nende klasside ja rühmade tööks annab 

Kohtla-Järve Linnavalitsus kooli ja hoolekogu taotluse alusel. 

 

Otsustati:  

Lubada kooli osa põhikooli klasside täitumuseks üle 24 õpilase, aga nimelt 1b klass- 27 

õpilast ja 8a klass – 26 õpilast  

 

Hääletati: poolt – 8 , vastu – 0, erapooletuid 0 

 

 

2. Pikapäevarühmas käivate õpilaste toitlustamisest 

 

Sõna võttis Valentina Kutuzova, kooli direktor, kes rääkis, et pikapäevarühmas käivate 

laste vanemad esitasid soovi, et kool organiseeriks lastele teise sooja koolilõuna, kuna 

esimene lõuna on kell 11.00 ja õhtuks on lastel kõhud tühjad. Vanemad on nõus selle lõuna 

ise tasustama summas 0,50 eurosenti päevas ja kooli söökla on võimeline sooja toidu 

organiseerima. 

Sõna võttis kooli algklasside õpetaja Ingrid Aro, kes ütles, et see oleks väga hea, kuna 

lapsed viibivad koolimajas kuni kella 16.00 ja tühja kõhuga olek rikub laste tervist. 

 

 

Otsustati:  



2.1. Kindlaks määrata pikapäevarühmas käivate laste teise koolilõuna maksumuseks 0,50 

eurosenti päevas lastevanemate arvelt. 

 

Hääletati: poolt – 8, vastu – 0, erapooletuid 0 

 

 

Gennadi Bessan     Ludmilla Teperik 

Esimees      Sekretär 

  



 


